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Beleidsplan jeugdhulp  

Voorliggend beleidsplan is op 21 oktober besproken in de Informatieronde. Ook heeft er 

een gesprek met ouders, verzorgers en jongeren plaatsgevonden over dit onderwerp. 

De meeste fracties stemmen in grote lijnen in met het voorstel. Wel worden een aantal 

zaken door diverse fracties onder de aandacht gebracht. Tijdens het debat wordt veel 

gesproken over de de wens tot één loket, vermindering van de bureaucratie, privacy, 

inzet van PGB en de ondersteuning van pleegouders.  

Ten aanzien van de outcome criteria willen een aantal fracties dat vooral wordt 

gemonitord op tevredenheid, uitstroom en doelrealisatie. Ook wordt er gevraagd 

algemene ontwikkelingen te volgen en monitoren. Ten aanzien van klachten wordt 

gedebatteerd over de wenselijkheid om te komen tot een onafhankelijk ombudsteam. 

De meningen daarover liggen verdeeld. In het kader van eigen regie vinden veel 

fracties het wenselijk dat ouders / cliënten eigenaar worden van hun dossier, dat zou 

niet alleen efficiënter zijn, maar zou ook moeten opleveren dat men niet steeds opnieuw 

hetzelfde vaak pijnlijke / confronterende verhaal hoeft te delen met professionals.  

Wethouder Anker gaat in op het gevoerde debat. Hij kan zich voorstellen dat de raad 

behoefte heeft aan heldere outcome criteria. Hij denkt echter wel dat vanuit de praktijk 

moet worden bezien hoe dat wordt opgebouwd. Hij nodigt de raad uit om dit te 

expliciteren. Verminderen van de bureaucratie is volgens de wethouder een van de 

grootste uitdagingen. Gezamenlijk met preventie zijn daar de grootste efficiencyslagen 

te maken. De beleidsnota is samen met partners tot stand gekomen, wat bijdraagt aan 

de zachte landing. Regie voeren op eigen dossier spreekt de wethouder ook aan. 

Tijdens de bijpraatsessie zal hier nader op in worden gegaan ook in relatie tot privacy. 

Ten aanzien van de contractering geeft de wethouder aan te verwachten dat een en 

ander eind van de week rond is.  

De voorzitter concludeert dat de standpunten voldoende zijn uitgewisseld. De 

Beslisnota kan als A-voorstel worden geagendeerd voor de Besluitvormingsronde op 24 

november, met dien verstande dat er door een aantal fracties moties en amendementen 

zijn aangekondigd. 


